
PROTOKOLL  GR-MÖTE 19/10 2022
- I morgon förmiddag, torsdag (20/10), kommer det vara ett kortare uppehåll av TV-sändningarna, 

pga förstärkarbyte. I och med detta lär våra TV-förstärkare vara hyfsat nya. 

Gårdarna:

- B-gården undrar vad som händer med cykelförråden? Förslag finns, och frågan går vidare till 

styrelsen. 

- C-gården: Lekplatserna? Just nu 1 1/2 veckas försening, men entreprenören har lovat 

personalförstärkningar för att komma i kapp. E-gården tipsar om att ta undan leksaker innan det är 

gårdens tur. Lina i styrelsen ska undersöka om det går att sätta upp lappar eller på annat sätt 

meddela så vi inte gör uppsamlingen av leksaker och annat för tidigt.

- O-gården undrar över en eventuell avgiftshöjning nästa år? Budgetsammanträde hålls den 9:e 

november, sen kommer det besked. Prognosen verkar för tillfället god, föreningen har låg belåning 

och inga stora närstående extra kostnader. Men på längre sikt, med en ny underhållsplan för våra 

hus, kanske det blir annorlunda.

Det informeras även att gräsklippning på området fortfarande pågår.

Farthinder? Det kommer tre nya, kanske redan nästa vecka, på cykelvägarna från Bananparken mot

Iliongränden. Liknande de som finns mellan N och P.

- Q-gården: Trädet på gården MÅSTE fällas nu.

- R-gården: Sen förfrågan om sandlådans storlek. Går det att ändra?

Solceller? En ny solcellsgrupp är i startgroparna. Så finns det fler intresserade för att detta ska bli 

av, hör av er till styrelsen. Det behövs engagemang för att det ska hända något, och styrelsen 

välkomnar engagemang från de boende. Just nu är Q- och P-gården intresserade.

- S-gården: Vita husets bokningssystem? Några vill modernisera Bengt, man vill ha swish och 

digitalbokningar och öppna med taggar och andra nymodigheter... men så gammal är han väl inte?

Ekarna vid parkeringen? Några vill hugga ner hälften. Några vill bygga tak själva. Några är trötta på 

att tvätta sina bilar. Detta engagerar fortfarande, fortsättning följer…

Nya skyltar vid elstolparna? Vicevärden har svårt att formulera skyltarna för parkeringsplatserna 

för laddning. Betydelsen verkar vara ”Parkering endast vid laddning”. Men ska blötas i styrelsen 

först innan rätt formulering är på plats. Laddstolpen vid GRST fungerar.

T-gården: Vad händer med brevlådorna? En enkät om hur vi ska tackla detta är på väg ut (kanske 
inte med Postnord) till alla hushåll. Detta för att få ett samlat grepp inför nästa årsstämma. Blir det 
strejk? Egen postservice? Hämta posten på Chadis? Brevlådor vid parkeringen? Passa på att göra 
din röst hörd!

(Tack Johan på O för hjälp med anteckningarna!) 


